發出日期: 10/06/2025

十八鄉鄉事委員會公益社中學 2025-2026 年度中一轉校生學位申請

一. 詳情

| 日期 | 2025 年 7 月 8 日(星期二) | 2025 年 7 月 9 日(星期三) |
|--------|---------------------|---------------------|
| 時間 | 上午 9:00 至 中午 12:00 | |
| 47 [1] | 下午 2:30 至 下午 4:30 | |
| 地點 | 2 樓 202A 室 | |

二. 須帶備之文件

- 1. 派位證[正本及副本]
- 香港出生證明書或香港兒童身份證或 載有本港居民身份和出生日期的證明文件[正本]
- 3. 小五及小六學校成績報告表[正本及副本]
- 4. 最近的護照相片1張

註:學生本人<u>必須</u>於上述日期親身到本校申請。如申請學生合乎資格,本校會安排學生即日 參加面試。

三. 入學試安排

| 日期 | 2025 年 7 月 10 日(星期四) | |
|----|------------------------------------|--|
| 時間 | 上午 8:15 至 上午 11:00 (上午 8:30 開考) | |
| 地點 | 小禮堂 | |

倘若入學試當日教育局宣佈所有學校停課,入學試將順延至 2025 年 7 月 11 日 (五) 舉行, 入學試時間及其他安排不變。若有最新消息,將於本校網頁(http://www.sphrc.edu.hk)公佈。

註: 本校會以電話聯絡獲取錄之學生,家長及學生無須致電本校查詢。

Date of issue: 10/06/2025

Shap Pat Heung Rural Committee Kung Yik She Secondary School Application for the Vacant Secondary One Places (2025 - 2026)

A. Information

| Date | 8 – 7 – 2025 (Tuesday) | 9 – 7 – 2025 (Wednesday) |
|-------|------------------------|--------------------------|
| Time | 9:00 a.m. to | 12:00 nn |
| Time | 2:30 p.m. to | 4:30 p.m. |
| Venue | Room 202A, 2/F | |

B. Documents Required

- 1. Allocation Slip (original and photocopy)
- 2. Hong Kong Birth Certificate or Hong Kong Identity Card or other documentary evidence showing the resident status in Hong Kong and date of birth (original)
- 3. Primary 5 and Primary 6 school reports (original and photocopy)
- 4. One recent passport photograph

Remarks: Application forms must be submitted by student applicants in person. An interview shall be arranged for the applicant deemed suitable by the school on the same day.

C. Entrance Examination arrangement

| Date | 10 – 7 – 2025 (Thursday) | |
|-------|-----------------------------------|--|
| Time | 8:15 a.m. to 11:00 a.m. | |
| | (Examination begins at 8:30 a.m.) | |
| Venue | Mini Hall | |

In the event of public announcement by the EDB that all schools are to be closed on the date of the examination, the examination will be postponed to 11-7-2025 (Friday), but the time as well as other arrangements will remain unchanged. For further details, please visit our website (http://www.sphrc.edu.hk).

Remarks: Successful applicants will be notified by phone.